
 

 

1 

 

 

 Protokół nr 89/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 stycznia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

w wysokości 4.500.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

części nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nowe Miasto 

Lubawskie, będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Bogumiła 

Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego dotyczącym realizacji inwestycji pn. 

„Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala 

powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo pana B. Kurowskiego, stanowiące załącznik 

nr 3, w sprawie kontynuacji w/w inwestycji. Dodał, że podjęta została uchwała Rady Powiatu 

w sprawie przebudowy i rozbudowy szpitala powiatowego. 

Pan Buliński zapytał czy jest załącznik do pisma tj. kopia wniosku złożonego do Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że nie otrzymaliśmy w materiałach wniosku, było tylko pismo 

p. Kurowskiego.  

Pan Starosta poinformował, że wniosek przekazał pani J. Domżalskiej /podinspektor ds. 

pozyskiwania funduszy zewnętrznych/. 

Pani Skarbnik poinformowała, że pan Kurowski rozdał wniosek na posiedzeniu zespołu ds. 

przygotowania dokumentów do złożenia wniosku o dofinansowanie realizacji inwestycji 

„Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala 

powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”, wniosek jest z 15.12.2016r.  

Pan Buliński zapytał, czy jest to inna wersja wniosku, ponieważ zapoznawał się już z tym 

wnioskiem. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie ma innej wersji wniosku, jest to wniosek, który był złożony 

15 grudnia do Urzędu Wojewódzkiego. 

Pani Sekretarz zapytała, czy przesłać wniosek członkom Zarządu na skrzynki mailowe. 
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Pan Buliński stwierdził, że jeżeli jest to ta sama wersja wniosku, z którym się wcześniej 

zapoznał to nie ma potrzeby przesyłania go na skrzynki mailowe.  

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Towarzystwa 

Przyjaciół Dzieci w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. 

 

Pan Starosta poinformował, że nie jest jeszcze wyjaśniona kwestia czy powiat może 

dofinansować zakup samochodu. Ponadto również nie wiadomo, czy jeżeli powiat zwiększy 

środki na bieżącą działalność WTZ, to czy jednostka będzie mogła przeznaczyć część 

środków na zadanie inwestycyjne tj. zakup samochodu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz o 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych powiat przekazuje środki finansowe na pokrycie 

kosztów działalności warsztatu w wysokości co najmniej 10 % środków przekazanych przez 

PFRON. Dodała, że zgodnie z powyższym zapisem można przekazać TPD więcej środków. 

Pan Starosta poinformował, że samochód użytkowany przez Dom Pomocy Społecznej został 

przekazany do WTZ. 

W związku z powyższym wniosek zostanie poddany ponownej analizie prawnej. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej osobom poszkodowanym w wyniku zniszczeń 

spowodowanych trąbą powietrzną w miejscowości Łąkorz. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek, który stanowi załącznik nr 5. 

Pani Wicestarosta poinformowała, że w ubiegłym roku spływały podobne wnioski osób 

poszkodowanych w wyniku pożaru czy wichury. Dodała, że Zarząd w tych przypadkach 

negatywnie rozpatrywał wnioski.  

Pani Skarbnik dodała, że Rada Powiatu podtrzymała stanowisko Zarządu w powyższej 

sprawie. 

Pani Grzywacz dodała, że pomoc dla poszkodowanych była przedmiotem dyskusji na sesji 

Rady Powiatu i Zarząd powinien podtrzymać swoje stanowisko w tej kwestii. 

Pani Skarbnik dodała, że pomoc dla poszkodowanych jest zadaniem własnym gmin. 

Pan Buliński stwierdził, że pomoc musi być udzielana na równych zasadach. Dodał, że jeżeli 

została podjęta decyzja, że nie udzielamy pomocy to nie możemy w tej chwili się z tej decyzji 

wycofać. Nadmienił, że trzeba być uczciwym w stosunku do osób, które tej pomocy nie 

otrzymały od powiatu.  

Pan Starosta stwierdził, że jeżeli powiat miałby udzielać pomocy poszkodowanym, to 

musiałaby być wydzielona w budżecie pula środków na ten cel oraz należałoby określić 

kryteria tej pomocy. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Pismo z DPS stanowi załącznik nr 6. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania sprzętu medycznego dla Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik zapytała, czy przekazanie do używania sprzętu medycznego będzie odpłatne 

czy nieodpłatne. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że jeżeli przekazuje się sprzęt do używania to jest to 

nieodpłatne, natomiast jeżeli byłby najem sprzętu to byłby wprowadzona odpłatność. 

Pan Buliński zapytał dlaczego przekazanie sprzętu jest na 5 lat a nie na 10 lat. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że do tej pory dokonywano przekazania sprzętu na 5 lat.  

Pani Sekretarz zwróciła uwagę, że w nagłówku zarówno w tym projekcie uchwały jak  

również następnym jest wpisany zły rok, powinien być 2017. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania ambulansu medycznego typu B 

dla zespołu ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Stwierdził, że w projekcie jest pomyłka tzn. nie 

powinno być w § 1 ust. 1. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 

gruntowych położonych w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie, będących własnością 

Powiatu Nowomiejskiego. 

Pan Starosta odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, który stanowi 

załącznik nr 7. Dodał, że użyczenie nieruchomości związane jest z budową ścieżki rowerowej 

na trasie dawnej linii kolejowej Tama Brodzka – Iława. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 

OVERNIGHT. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Pani Skarbnik poinformowała, że aktualna stawka WIBID O/N wynosi 1,27% i jest 

pomniejszona o 0,22 punkty procentowe.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2017 i 

latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 

których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2017. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Poinformował, że § 2 należy dopisać wyraz 

„Powiatu”, poprawne brzmienie § 2: „Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

 

Pani Skrabnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Stwierdził, że w § 4 jest błąd w roku, ponieważ jest 

wpisany 2016 a powinien być 2017.  

Pani Sekretarz dodała, że w uzasadnieniu do uchwały jest również wpisany zły rok.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. 

 

Pan Starosta stwierdził, że w § 3 należy również poprawić rok, jest wpisany 2016 a powinien 

być 2017. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 4.500.000 zł na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w uzasadnieniu uchwały należy poprawić zapis dotyczący 

stawki WIBOR 3M tzn. wykreślić zapis „średniej” oraz poprawić na zapis: „z 04.01.2017r w 
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wysokości 1,7300”. Wyjaśniła, że pierwotna średnia stawka WIBOR 3M została wyliczona na 

podstawie danych z okresu od 07.07.2015r. do 07.07.2016r. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Starosta poinformował, że wpłynęły rozliczenia dodatkowych służb Policji, które 

stanowią załączniki nr 8 i 9. Dodał, że na najbliższej Sesji Rady Powiatu zostaną 

wprowadzone zadania inwestycyjne dotyczące remontu dróg i budowy chodników. 

Poinformował, że na kolejne posiedzenie Zarządu wpłynął wniosek Wójta gminy Rybno w 

sprawie remontu drogi na odcinku Dębień – Zwiniarz, partycypacja w kosztach remontu 

musiałaby być ze strony gminy Rybno, Grodziczno oraz z powiatu w wysokości ok. 33 % 

wartości inwestycji. 

Pan Buliński stwierdził, że jeżeli będą rozpatrywane jakiekolwiek wnioski w sprawie 

remontów dróg to należy pamiętać o odcinku przed Skarlinem o długości ok. 2,5 km. 

Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą sieci szerokopasmowej. Poinformował, że spotka się 

w tej sprawie z panią Sylwią Jaskulską z Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


